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PROCES VERBAL 

al şedinţei ordinare din data de 29 noiembrie 2022 a 

Consiliului Local al oraşului Copşa Mică 

 

Dl Secretar general: Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.262/2022 a primarului oraşului 

Copşa Mică. Constat că sunt prezenţi 15 consilieri din 15, deci şedinţa este statutară. Publicitatea 

şedinţei s-a făcut prin afişare la sediul Primăriei oraşului Copşa Mică. Supun spre aprobare procesul 

verbal al şedinţei ordinare din 25 octombrie 2022 şi procesul verbal al şedinţei extraordinare din 7 

noiembrie 2022.  

 Procesele verbale sunt aprobate  cu unanimitate de voturi. Pe ordinea de zi se mai adaugă 1 

proiect de hotărâre. Proiectele de hotărâre sunt însoţite de avizele comisiilor de specialitate.  

Se supune la vot ordinea de zi. Ordinea de zi este votată cu unanimitate de voturi. 

 

1. Proiect de hotărâre privind  rectificarea bugetului local şi a listei obiectivelor de investiţii 

pe anul 2022 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi statului de funcţii ale aparatului de 

specialitate al primarului şi ale serviciilor publice înfiinţate şi organizate prin hotărâri ale 

Consiliului Local al oraşului Copşa Mică 

 

Dl Mátéfi Rezső: În organigramă sunt persone care nu lucrează pentru primărie. 

Dl Pop Florentin: Cum, cine? 

Dl Mátéfi Rezső: Nu v-aţi uitat  pe organigramă? Uită-te şi vezi cine lucrează în primărie, nu toţi. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan:  Spuneţi-mi cine, că vă spun eu unde lucrează. 

Dl Mátéfi Rezső: Sunt femei de serviciu la şcoală, sunt angajate care sunt angajate pentru bătrâni 

pentru întreţinere şi lucrează nu ştiu unde. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Şcolile sunt clădiri administrative ale oraşului şi oraşul poate să 

delege personal de întreţinere în şcoli şi mai e clubul sportiv, cu 2 persoane. 

Dl Mátéfi Rezső: Asta zic, poţi să lucrezi în şcoală şi esti angajat ca şi întreţinător de bătrâni? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu, eşti angajat la primărie ca personal de întreţinere, la curăţenie, 

aşa le-am angajat, aşa au dat şi probă, în cadrul compartimentului de asistenţă socială. În primărie 

sunt două femei de serviciu şi nu e nevoie de mai multe dar în grădiniţă şi în şcoală e nevoie, pentru 

că se şi lucrează, îşi desfaşoară activitatea acolo. Dimineaţa vin se semnează, se pontează. 

Dl Mátéfi Rezső: Dar nu ar trebui să fie angajate la şcoală? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu, pentru că în organigrama şcolii nu este loc. Organigrama şcolii 

este făcută după numărul de elevi ori numărul de elevi nu reflectă dimensiunea clădirilor în care se 

face curat. Numărul de elevi nu e relevant, sunt cinci locuri cu clădiri de curătenie, şcolile sunt mari 

şi atunci neavând personal pentru fiecare, şcoala ne-a solicitat dacă avem personal de întreţinere. 

Avem patru, noi avem nevoie de două, două aici şi două la ei. 

Dl Mátéfi Rezső: E legal? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Da, e legal, lucrează în clădirile instituţiei. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

3. Proiect de hotărâre privind acceptarea unei donaţii cu titlu gratuit din partea SC 

Automotive. 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii a treizeci de apartamente ANL din domeniul 

privat al oraşului Copşa Mică în domeniul privat al Statului Român. 

 

Dl Mátéfi Rezső: Alea de ce le dăm Statului Român? 
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Dl Secretar general: Aşa prevede legea, să se poată vinde, pentru că banii intră în bugetul statului 

nu în bugetul local. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii fără plată sau valorificării 

microbuzului Ford Transit aflat în proprietatea privată a oraşului Copşa Mică. 

 

Dl Mátéfi Rezső: Da de ce, nu e bun? 

Dl Secretar general: El e bun, că dacă nu, nu poţi să îl dai. 

Dl Mátéfi Rezső: De ce nu îl dăm la şcoală? Şcoala are? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu au şofer şi nu mai are ITP. Trebuie făcută o revizie totală. 

Dl Secretar general: Dacă nu putem să îl dăm pe gratis trebuie să facem un raport de evaluare, nu 

îl vindem după cât credem noi că ar costa. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu 14 voturi pentru şi 1 

abţinere (dl Mátéfi Rezső). 

 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi completării Actului Constitutiv şi al 

Statutului Asociaţiei de dezvolatre Intercomunitară “Apa Târnavei Mari” Mediaş şi 

acordarea unui mandat special în Adunarea Generală a Asociaţiei – de a vota “pentru” 

aprobarea Actului Constitutiv şi al Statutului Asociaţiei- actualizate. 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu 13 voturi puntru şi 2 

abţineri (dl Pop Florentin şi dl Mátéfi Rezső). 

 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Strategiei de Dezvoltare a Serviciului public de 

alimentare cu apă şi de canalizare în aria delegată Operatorului SC Apa Târnavei Mari SA 

2022-2028. 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu 12 voturi puntru şi 3 

abţineri (dl Pop Florentin, dl Mátéfi Rezső şi dl Costea Cristian). 

 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii protocolului între Ministerul Muncii şi 

Solidarităţii Sociale şi UAT  Oraşul Copşa Mică pentru asigurarea colaborării 

interstituţionale a MMSS cu UAT Oraşul  Copşa Mică, judeţul Sibiu în cadrul proiectului 

“HUB de Servicii MMSS – SII MMSS”, cod MySmis 130963. 

 

Dl Mátéfi Rezső: Asistenţa Socială mai face ceva în Copşa Mică sau nu face? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Fac doasare VMG, de alocaţii, tot ce ţine de asistenţa socială. 

Dl Mátéfi Rezső: Şi la şccoală li se face lor treaba. Sunt copii care nu vin la şcoală, Asistenţa 

Socială nu mişcă nimic. Primăria le cere, ca să facă, ei să îi întrebe pe copii unde lucrează tata şi 

mama dacă sunt plecaţi din ţară. Păi voi ştiţi că nu au voie să întrebe profesorii treaba asta? Nici nu 

mai ai voie să scri în catalog unde lucră tata şi mama şi, primăria le cere nişte chestii absurde. Cine 

răspunde pentru asta? Asistenţa Socială dacă vrea să vadă unde e mama, unde e tata, în grija cui e 

copilul, să meargă pe teren şi să îi mai aducă şi pe copii la şcoală. Eu ştiu că nu ne trebuie deştepţi, 

proşti ca să putem face ce vrem cu ei, dar e păcat că sunt ai noştri şi ajungem să îi ţinem pe ajutoare 

sociale, dacă nu îi educăm şi şcolarizăm. Sunt bani o grămadă, şcolile se repară, ce aşteptăm ? Să 

meargă profesorii după ei? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Teoretic zici bine, dar practic câţi ai ajutat? 

Dl Mátéfi Rezső: Ce să ajut eu? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Copiii. 

Dl Mátéfi Rezső: Ce să fac eu cu ei? Să mă duc eu să îi iau de acasă? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Eu mă duc, eu am fost la ei acasă. 

Dl Mátéfi Rezső: Eşti viceprimar. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Eşti consilier. 

Dl Mátéfi Rezső: Eu nu am nici un drept să mă duc, asistenţa socială. 
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Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Dacă vrei să ajuţi un copil de duci şi îl ajuţi. Eu ajut, sunt patru pe 

care îi ajut. 

Dl Mátéfi Rezső: Eu ce fac, e pentru mine, eu nu mă laud că îi ajut. Eu nu vreau să spun ce am 

făcut, eu spun asistenţa socială ce face, din punct de vedere legal. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Merge la ei acasă, cât poate îi ajută. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu e vorba să îi ajuţi, să îi aduci la şcoală. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan:  Despre asta e vorba, îi ajută. 

Dl Mátéfi Rezső: Cum îi ajuţi? 

Dl Moldovan Vlăduţ: Sunt copii care au multe absenţe şi le trimit acasă plicuri la părinţi dar nici 

părinţii nu vin să se intereseze. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu omul lucrează pe societete, societatea lucrează pe om, dacă noi societatea nu 

aplicăm legea… Du-te în Germania şi nu trimite copilul două zile la şcoală, în Ungaria, du-te unde 

vrei şi nu trimite copilul la şcoală, a doua zi poliţia e pe capul tău. La noi? 

Dl Moldovan Vlăduţ: Nu e numai în Copşa, e în toată ţara. 

Dl Comiza Cornel: Dacă vreţi să avem o discuţie la nivel de cine conduce asistenţa socială, poate 

să vină Benko Sandor. 

Dl Mátéfi Rezső: Da. 

Dl Secretar general: Nu există şef la asistenţă socială, e în subordinea directă a primarului. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de alipire a cinci imobile, aparţinând 

domeniului privat al oraşului Copşa Mică. 

 

Dl Moldovan Vlăduţ: De la blocul 36? 

Dl Secretar general: Da. 

Dl Gyorffy Iosif: Sunt închiriate sau private? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu sunt cumpărate, sunt închiriate şi vrem să pregătim actele să le 

poată cumpăra. 

Dl Secretar general: Se vor inchiria sau cumpăra la licitaţie. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

10. Proiect de hotărâre privind privind modificarea HCL nr. 73/2022 pentru aprobarea 

proiectului “Reabilitarea moderată Camin Cultural, str. Soseaua Mediasului, nr. 121, din 

orasul Copșa Mică” a cheltuielilor aferent proiectului, precum şi a participării Oraşului 

Copsa Mica la programul de finanțare din cadrul Planului Național de Redresare și 

Reziliență Componenta 10 – Fondul local, I.3. Reabilitarea moderată a clădirilor publice 

pentru a îmbunătăți serviciile publice prestate la nivelul unităților administrativ-teritoriale – 

Runda II 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

11. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinta pentru luna  decembrie 2022 

 

Dna Muzsnai Melinda: Îl propun preşedinte de şedinţă pe domnul Pop Florentin. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

Dl Mátéfi Rezső: Eu propun consilierilor locali şi cu directoarea sau cu cine vreţi să mergem să 

luăm lista de la şcoală, cei care nu vin şi au probleme mari. Hai să mergem la ei acasă. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan:  Când ne ziceţi, mergem, sunt de acord şi eu. 

 

Dna Muzsnai Melinda: Declar şedinţa închisă. 

 

 Preşedinte de şedinţă                        Secretar General 

 MUZSNAI Melinda                                                ŞERBAN Dorin 


